
Dansk Hovawart Klub

Bladets fremtid!



Facts

• Koster ca. 8.000 kr. om året.
• Redaktionen bruger tre til fire dage, gør det gerne.
• Klubbens ”aktive personer” bruger en del aftener på at skrive 

indlæg.
• En del (ca. 80%) af blades indhold kan læses andet sted.
• Ca. 40% af bladet er resume af ”året der gik”, ca. 40% er ”året der 

kommer” og 20% er emne artikler.
• Det at skrive indlæg til bladet er ikke 1. prioritet for klubbens aktive 

personer (redaktionens påstand).



Alternativ til klubblad

• Benytte Facebook mere
• En gruppe som vi kender det i dag.
• En lukket gruppe for klubbens medlemmer.

• Mail
• Medlemmerne modtager mail når der sker nyt i klubben

• Instagram

• De forskellige alternativer udelukker ikke hinanden.



Tanker om bladet

• Det er hyggeligt at modtage bladet
• Bladet har næsten altid været en del af klubben
• Jeg hører fra klubben selvom jeg ikke er på de elektroniske medier
• Det tager mange ressourcer at lave bladet.
• Bladskriveri er ikke 1. prioritet ved klubbens aktive personer.
• Et årsblad er en meget langsom kommunikations kanal.
• Rigtig meget af blades indhold kan læses andets sted, ikke mange 

nyheder i bladet.



Tanker omkring alternativ til fysisk blad

• En meget hurtigt måde at kommunikere nyheder på.
• Nyheder kan kommunikeres når de sker (næsten).
• Der kan skriver om et arrangement, medens man stadig er ”høj” 

over endnu et velgennemført arrangement.
• Der kan spares mange penge for klubben, kasseren vil sikkert sige 

”ikke noget problem”.
• Ikke noget i postkassen og hånden.



Hvad mener generalforsamlingen

Skal klubben fortsat have et fysisk blad?

Et input til bestyrelsen fra medlemmerne
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